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WO-ZA.0022.1.2014 
 

Protokół Nr 129/14 
Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 9 stycznia 2014 r. 
 
Ad 1) 
Sto dwudzieste dziewiąte posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Robert 
Marcinkowski o godz. 13:00. 
 
Ad 2) 
Starosta stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane quorum.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad 3) 
Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 
 
Sekretarz Leszek Maliński zaproponował dodanie do porządku obrad jako pkt. 6 c) punktu „Pod-
jęcie uchwały w sprawie zawarcia Umowy o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zaję-
ciowej w Piaskach ze środków Powiatu Gostyńskiego”. Następne punkty otrzymają kolejne nume-
ry. 
Porządek posiedzenia przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 
Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad 4) 
Protokół Nr 128/13 z 27 grudnia 2013 r. przyjęto w wyniku głosowania – 5 głosów „za”. 
 
Ad 5 a)  
Wniosek Pana Zbigniewa Borowskiego Radnego Rady Miejskiej w Gostyniu w sprawie bieżącej 
naprawy drogi powiatowej w miejscowości Krajewice i Ziółkowo przedstawił Członek Zarządu Jerzy 
Ptak. (nr sprawy: KD-DR.0360.1.64.2013) 
 
Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 
„W nawiązaniu do pisma radnego Rady Miejskiej w Gostyniu Pana Zbigniewa Borowskiego przedsta-
wimy swoje stanowisko: 
1. Krajewice 

a) na wysokości parku wiejskiego zebranie skarpy pobocza, która uniemożliwia odpływ wody 
z jezdni i pobocza do znajdującego się obok rowu oraz uzupełnienie ubytków w jezdni - ro-
boty zostaną wykonane w ramach środków przeznaczonych na ścinkę poboczy oraz re-
monty dróg w 2014 roku, 

b) naprawa pobocza jezdni usytuowanego przy sklepie spożywczym - naprawa pobocza jezdni 
uzależniona jest od wielkości środków zapisanych w budżecie na pozostałe utrzymanie 
dróg na 2014 r. 

2. Ziółkowo II 
a) usunięcie zagłębienia położonego wzdłuż jezdni na wysokości przepustu rowu K-3, 
b) uzupełnienie ubytków w jezdni w kierunku drogi gminnej. 
Roboty zostaną zlecone przy wykonywaniu remontów cząstkowych po okresie zimowym. 

3. Ziółkowo l 
naprawa jezdni, która umożliwi odpływ wody do znajdujących się studzienek kanalizacji deszczowej 
- Bieżąca naprawa jezdni nie spowoduje poprawy spływu wód do wpustów ulicznych usytuowa-
nych w drodze w m. Ziółkowo l. Poprawa stanu drogi może nastąpić przy kompleksowej przebudowie 
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drogi przez miejscowość Ziółkowo, która jest planowana na 2016 rok w ramach Programu Modernizacji 
i Poprawy Bezpieczeństwa Dróg Powiatowych na lata 2014-2020. 
 
Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi zgodnej 
z opinią Wydziału z zastrzeżeniem, że w pkt. 3 po słowach „w ramach” należy dodać zwrot 
„założeń do”. 
Odpowiedzi udzieli Wydział KD.DR na podpis Etatowego Członka Zarządu. 
 
Ad 5 b) 
Wniosek Ośrodka Integracji Europejskiej w Rokosowie w sprawie współorganizacji imprezy „Konie 
i powozy” przedstawił Członek Zarządu Jerzy Ptak. (nr sprawy: BPR.0363.44.2013) 
 
Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 
„Konie i powozy” to cykliczna impreza plenerowa odbywająca się w Rokosowie na terenie Ośrodka 
Integracji Europejskiej. W 2014 roku planowana jest w dniach 14-15 czerwca. W programie znajdą 
się konkursy zręczności powożenia, maraton w powożeniu, równoległy wyścig zaprzęgów, konkurs 
powożenia dla młodzieży, walki rycerskie i inne. Imprezie towarzyszyć będą prezentacje narzędzi 
i sprzętu, wystawa wyposażenia akcesoriów jeździeckich. Wnioskodawca prosi o dofinansowanie 
ww. wydarzenia kwotą 6 000,00 zł. Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu proponuje pozostać przy 
kwocie dofinansowania z 2013 roku, czyli 2 000,00 zł. W tym celu proponujemy podpisać umowę 
o współorganizację.  
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie zgodnie z opinią Biura- 5 głosów „za”. 
Odpowiedzi udzieli BPR 
 
Ad 5 c) 
Wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego „Kaniasiatka” w sprawie podpisania umowy promocyj-
nej przedstawił Członek Zarządu Jerzy Ptak. (nr sprawy: BPR.0363.51.2013) 
 
Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 
UKS „Kaniasiatka” to klub, który od wielu lat osiąga bardzo dobre wyniki sportowe, zarówno 
w regionie jak również na szczeblu krajowym. W ciągu ostatnich 10 lat klub zdobył 37 medale 
w czterech kategoriach wiekowych – najwięcej w całym województwie. Aktywność UKS-u przejawia 
się także w wspieraniu miejscowych szkół poprzez nieodpłatne przekazywanie sprzętu sportowego. 
Mając na uwadze powyższe, Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu proponuje wesprzeć Klub kwotą 
1 500,00 zł i podpisać umowę promocyjną na 2014 rok.  
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie zgodnie z opinią Biura- 5 głosów „za”. 
Odpowiedzi udzieli BPR 
 
Ad 5 d) 
Wniosek Gostyńskiego Klubu Rowerowego „Cyklista” w sprawie zawarcia umowy promocyjnej 
na 2014 rok przedstawił Członek Zarządu Jerzy Ptak. (nr sprawy: BPR.0363.55.2013) 
 
Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 
 
Gostyński Klub Rowerowy „Cyklista” jest amatorską kolarską grupą sportową, która aktywnie 
uczestniczy w wielu wydarzeniach i zawodach sportowych, w tym mistrzostwach Polski. Klub od 
czterech lat współpracuje z Powiatem poprzez organizację Amber Road – drużynowej jazdy na 
czas amatorskich zespołów kolarskich, odbywającego się w ramach Dnia Powiatu Gostyńskiego. 
W 2013 r. Powiat zawarł umowę promocyjną z GKR „Cyklistą” na kwotę 4 000,00 zł. W tym roku 
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Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu z racji oszczędności proponuje zawrzeć umowę na kwotę 
3 500,00 zł i podpisać umowę promocyjną.  
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie zgodnie z opinią Biura- 5 głosów „za”. 
Odpowiedzi udzieli BPR 
 
Ad 5 e) 
Wniosek Kolarskiego Klubu Sportowego „Gostyń” w sprawie zawarcia umowy promocyjnej 
na 2014 rok przedstawił Członek Zarządu Jerzy Ptak. (nr sprawy: BPR.0363.49.2013) 
 
Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 
Kolarski Klub Sportowy „Gostyń” poprzez udział zawodników w licznych zawodach, występach 
sportowych i treningach aktywnie przyczynia się do promocji Powiatu Gostyńskiego. W 2014 r. 
zawodnicy Klubu planują udział w 80 wydarzeniach kolarskich na szczeblu krajowym 
i zagranicznym m.in. Mistrzostwach Polski, Pucharze Polski oraz eliminacjach do Olimpiady Mło-
dzieży. W 2013 r. Powiat zawarł umowę promocyjną z KKS Gostyń na kwotę 6 000 zł. W tym roku 
Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu z racji oszczędności proponuje zawrzeć umowę na kwotę 5 500 
zł i podpisać umowę promocyjną. 
 
Członek Zarządu Kazimierz Musielak zwrócił uwagę z wysokość proponowanej kwoty. Jego 
zdaniem członkami Klubu są głównie mieszkańcy Gminy Gostyń i stąd umowa promocyjna powin-
na opiewać na niższą kwotę niż 5.500 zł. 
Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że kwota ta została obniżona o 500 zł w stosunku 
do roku ubiegłego.  
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie zgodnie z opinią Biura- 5 głosów „za”. 
Odpowiedzi udzieli BPR 
 
Ad 5 f) 
Wniosek Klubu Petanque Leszczynko w sprawie wsparcia imprezy sportowej „Turniej o puchar 
Starosty Gostyńskiego w petanque” przedstawił Członek Zarządu Jerzy Ptak. (nr sprawy: 
BPR.0363.52.2013) 
 
Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 
Turniej w petenque tj. gra w bule odbędzie się w sierpniu 2014 r. na obiekcie Ośrodka Sportu 
i Rekreacji w Gostyniu. Organizatorzy planują, aby wzorem roku 2013 zawody odbyły się 
w ramach Dnia Powiatu Gostyńskiego. Petenque jest doskonałą formą promocji zdrowego stylu 
życia i krzewienia zamiłowania do systematycznego uprawiania rekreacji ruchowej. W minionym 
roku w zawodach współorganizowanych przez Powiat Gostyński uczestniczyło 46 dwuosobowych 
drużyn z terenu całej Polski, w tym także 8 drużyn z Gostynia. Organizator wnioskuje do Powiatu 
o wsparcie finansowe w kwocie 1 000,00 zł, które zostanie przeznaczone na zakup 6 pucharów dla 
trzech zwycięskich par, produkcję 20 sztuk plakatów, 12 sztuk dyplomów oraz 100 sztuk pamiąt-
kowych buttonów spełniających rolę numerów startowych. Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu pro-
ponuje przeznaczyć kwotę 500,00 na pokrycie kosztów organizacji przedmiotowego turnieju i pod-
pisanie umowy o współorganizację.  
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie zgodnie z opinią Biura- 5 głosów „za”. 
Odpowiedzi udzieli BPR 
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Ad 5 g) 
Wniosek Okręgowego Związku Piłki Nożnej Kolegium Sędziów z siedzibą w Lesznie w sprawie 
nieodpłatnego użyczenia hali sportowej przy Zespole Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych 
w Krobi przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. (nr sprawy: ABG.GN.6850.12.2013) 
 
Opinia Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami: 
Okręgowy Związek Piłki Nożnej Kolegium Sędziów z siedzibą w Lesznie wystąpił do Dyrektora 
ZSOiZ w Krobi z prośbą o nieodpłatne użyczenie hali sportowej przy tejże szkole w dniu 18 stycz-
nia 2014 r. w godz. od 9,00 - 13,30 celem organizacji VI Mistrzostw Sędziów Piłkarskich OZPN 
Leszno, w których organizatorami są sędziowie Powiatu Gostyńskiego. Zgodnie z § 4 ust. 4 
Uchwały Nr 148/1264/10 Zarządu Powiatu Gostyńskiego z dnia 18 października 2010 r. w sprawie 
zmiany uchwały nr 127/964/06 z dnia 29 marca 2006 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat 
z tytułu korzystania z hal sportowo - widowiskowych oraz sal sportowych stanowiących własność 
Powiatu Gostyńskiego, wysokości bonifikat i zasad ich stosowania oraz sytuacji, w których nie 
pobiera się opłat - zwalnia się z opłat za korzystanie z hal sportowych organizatorów imprez spor-
towo - rekreacyjnych o zasięgu ogólnopolskim lub międzynarodowym, promujących Powiat Go-
styński. Do mających odbyć się, w hali sportowo - widowiskowej przy ZSOiZ w Krobi, Mistrzostw 
Sędziów Piłkarskich, nie ma zastosowania żaden z punktów § 4 powołanej na wstępie Uchwały co 
do zwolnień z opłat za korzystanie z hal sportowych. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie- 5 głosów „za”. 
Odpowiedzi udzieli ABG 
 
Ad 5 h) 
Wniosek Stowarzyszenia im. Bł. Edmunda Bojanowskiego w sprawie zwolnienia z opłaty 
za ogrzewanie muzeum przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. (nr sprawy: ABG-
GN.6845.12.2013) 
 
Opinia Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami: 
Stowarzyszenie im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Grabonogu wystąpiło ponownie z pismem 
o zwolnienie z opłaty za ogrzewanie pomieszczeń Muzeum błogosławionego Edmunda Bojanowskiego 
za okres od września do grudnia 2013 r. Opłata ta wyliczona została przez Zespół Szkół Rolniczych 
w Grabonogu i wynosi 2 912,69 zł. Pierwsze pismo dot. odstąpienia od pobierania opłat za czynsz, 
ogrzewanie i światło oraz regulowanie czynszu dla Wspólnoty Mieszkaniowej „Bliźniak" w Grabonogu 
przedstawione zostało Zarządowi Powiatu Gostyńskiego w dniu 03 października 2013 r. Zarząd Powia-
tu postanowił wówczas odłożyć wniosek do czasu oficjalnego przekazania zbiorów muzealnych Powia-
towi, zobowiązując jednocześnie Wydział Oświaty i Spraw Społecznych do przygotowania odpowiedniej 
umowy o przekazanie zbiorów. Z uzyskanej od Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych informacji wyni-
ka, że umowa została sporządzona i podpisana. Wobec powyższego Wydział Architektury, Budownic-
twa i Gospodarki Nieruchomościami prosi o podjęcie decyzji w powyższej sprawie. 
 
Członek Zarządu Józef Czarnecki zapytał, ile powiat rocznie przeznacza środków na funkcjonowanie 
muzeum. 
Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że jest to kwota 20.000 zł.  
 
Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że w ramach 
obowiązującej umowy nie ma możliwości zwolnienia z opłat za ogrzewanie. Jedynym spo-
sobem jest rozwiązanie umowy Stowarzyszenia z Zespołem Szkół Rolniczych w Grabonogu 
za porozumieniem stron i ustalenie wzajemnych zobowiązań, co umożliwi rozważenie umo-
rzenia przedmiotowej należności. 
Odpowiedzi udzieli ABG 
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Ad 5 i) 
Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu w sprawie wyrażenia zgody 
na realizację w latach 2014-2017 innowacji pedagogicznej w liceum ogólnokształcącym – Bezpie-
czeństwo publiczne działania policji przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora. (nr sprawy: 
OS.4323.79.2013) 
 
Opinia Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych: 
Treść § 2 ust. 3 rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 9 kwietnia 2002 r. 
w sprawie warunków prowadzenia działalności innowacyjnej i eksperymentalnej przez publiczne 
szkoły i placówki (Dz. U. Nr 56, poz. 506) określa, że innowacje pedagogiczne lub eksperymenty, 
wymagające przyznania szkole dodatkowych środków budżetowych, mogą być podjęte po wyra-
żeniu przez organ prowadzący szkołę pisemnej zgody na finansowanie planowanych działań. Dy-
rektor Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu, Pani Bożena Ryczkowska, zwróciła się z wnio-
skiem o ponowne wyrażenie zgody na wprowadzenie w roku szkolnym 2014/2015 w liceum ogól-
nokształcącym innowacji pedagogicznej: „Bezpieczeństwo publiczne działania policji”. Realizację 
innowacji zaplanowano w wymiarze 3 godz. tygodniowo: 
  - w roku szkolnym 2014/2015 - w klasie I, 
 - w roku szkolnym 2015/2016 - w klasie II, 
 - w roku szkolnym 2016/2017 - w klasie III,  
przy założeniu, że w wyniku naboru na rok szkolny 2014/2015 zostanie utworzona klasa pierwsza 
liceum. 
Stan obecny: 
w obecnym roku szkolnym kończą się dwie innowacje pedagogiczne realizowane w latach 2011 – 
2014: 

1. „Bezpieczeństwo publiczne działania policji”. 
2. „Edukacja ogólno ratownicza i ochrona przeciwpożarowa”. 

Równocześnie realizowane są dwie innowacje „Bezpieczeństwo publiczne działania policji” (2012 
– 2015 oraz 2013 - 2016). Ponadto, Zarząd wyraził zgodę na realizację innowacji w latach 2014 – 
2017 „Zdrowiu mówię tak” przy założeniu, że w wyniku naboru na rok szkolny 2014/2015 zostanie 
utworzona klasa pierwsza liceum o takim profilu. Jednak wniosek dyrektora, o którym mowa na 
wstępie podyktowany jest dużym zainteresowaniem młodzieży klasą z innowacją pedagogiczną 
„Bezpieczeństwo publiczne działania policji” i ewentualnym wystąpieniem braku zainteresowania 
klasą „dietetyczną”. Mając na uwadze powyższe oraz przygotowanie szkoły pod względem meryto-
rycznym i kadrowym Wydział proponuje wyrażenie zgody na realizację przedmiotowej innowacji w 
latach 2014 -2017 z warunkiem odpowiedniej liczby uczniów w oddziale. 
Szacunkowe koszty zadania w okresie trzyletnim – 17 tys. zł (3 godziny dodatkowo tygodniowo) 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie- 5 głosów „za” 
Odpowiedzi udzieli OS 
 
Ad 5 j) 
Wniosek Stowarzyszenia Absolwentów i Sympatyków Zespołu Szkół Zawodowych im. Powstań-
ców Wielkopolskich o rozpatrzenie oferty w trybie małego grantu przedstawił Starosta Robert Mar-
cinkowski. (nr sprawy: BPR.525.1.2014) 
 
Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 
Stowarzyszenia Absolwentów i Sympatyków Zespołu Szkół Zawodowych proponuje podjęcie za-
dania polegającego na zorganizowaniu zajęć z robotyki w formie warsztatów wykorzystujących 
zabawę klockami LEGO Mindstorms oraz robotami mobilnymi MAOR-12 poprzez samodzielne 
konstruowanie i programowanie robotów. Zadanie realizowane będzie od stycznia do 20 lutego 
2014 r. i nie przekroczy 90 dni. Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu proponuje wesprzeć Stowarzy-
szenie kwotą 1.000 zł w formie małego grantu. 
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Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie- 5 głosów „za”. 
Odpowiedzi udzieli BPR 
 
Ad 6 a) 
Projekt uchwały w sprawie przekazania Komendzie Wojewódzkiej Policji w Poznaniu sprzętu kwa-
terunkowego przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. 
Zarząd postanowił przekazać nieodpłatnie Komendzie Wojewódzkiej Policji w Poznaniu, 
z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu, następujący sprzęt kwaterunkowy: 
stół orte OT 4l – 7 sztuk o wartości 8.523,90 zł, siedzisko orte OT 223 1N – 1 sztuka o wartości 
633,20 zł, fotel biurowy Q025 o wartości 299,00 zł. 
 
Uchwała Nr 129/1045/14 w sprawie przekazania Komendzie Wojewódzkiej Policji w Poznaniu 
sprzętu kwaterunkowego została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 
 
Ad 6 b) 
Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych rodzajów zadań, przewidzianych do zlecenia 
przez Powiat Gostyński organizacjom pozarządowym i ogłoszenia otwartego konkursu ofert przed-
stawił Członek Zarządu Jerzy Ptak. 
 
Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że nie ma jeszcze projektu uchwały dotyczącego 
konkursu ofert z dziedziny pomocy społecznej.  
Sekretarz Leszek Maliński poinformował, że projekt ten w dniu dzisiejszym wpłynął do Starostwa 
i będzie przedmiotem obrad kolejnego posiedzenia Zarządu. 
Członek Zarządu Jerzy Ptak zwrócił uwagę na zwiększoną wysokość środków proponowanych 
na zorganizowanie festiwalu muzycznego o zasięgu ogólnopolskim, promującego lokalnych kom-
pozytorów oratoryjnych oraz na organizację działań służących promocji dziedzictwa kulturowego 
poprzez organizację imprezy plenerowej z udziałem grup rekonstrukcyjnych. 
Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę na rangę obu imprez. 
Członek Zarządu Jerzy Ptak powiedział, że należy dać szansę mniejszym organizacjom. 
Członek Zarządu Józef Czarnecki poparł przedmówcę  
Członek Zarządu Kazimierz Musielak zaproponował, aby większe środki przeznaczyć na organi-
zację przedsięwzięć służących upowszechnianiu kultury powiatu oraz ochronę środowiska. 
Wicestarosta Janusz Sikora zaproponował, aby większe środki przeznaczyć również na organi-
zację biegów masowych.  
 
W związku ze zgłoszonymi uwagami Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postano-
wił powrócić do rozpatrzenia projekt uchwały na kolejnym posiedzeniu Zarządu.  
 
Ad 6 c) 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia Umowy o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Za-
jęciowej w Piaskach ze środków Powiatu Gostyńskiego przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. 
(nr sprawy: WO-ZA.0020.2.2014) 
Umowa dotyczy udzielenia Stowarzyszeniu na Rzecz Osób Niepełnosprawnych „Kreatywni” dotacji 
w wysokości 65 760 zł na dofinansowanie działalności bieżącej Warsztatu Terapii Zajęciowej w 
Piaskach w zakresie wynagrodzeń wraz z niezbędnymi pochodnymi, zgodnie z art. 10 b ust. 2 
ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych. Wysokość dotacji nie może być wyższa niż 10% całości planu finansowego 
Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaskach, obejmującego środki z Państwowego Funduszu Rehabi-
litacji Osób Niepełnosprawnych i środki własne powiatu zgodnie z Umową o dofinansowanie 
Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaskach ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
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Niepełnosprawnych, zawartej w dniu 28 marca 2013 r. pomiędzy Powiatem Gostyńskim a Stowa-
rzyszeniem. Przekazanie dotacji nastąpi w dwóch transzach do 30 czerwca 2014 r.  
 
Uchwała Nr 129/1046/14 w sprawie zawarcia Umowy o dofinansowanie działalności Warszta-
tu Terapii Zajęciowej w Piaskach ze środków Powiatu Gostyńskiego została podjęta w wy-
niku głosowania- 5 głosów „za”. 
 
Ad 6 d) 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podnajem przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. 
(nr sprawy: ABG-GN.6845.20.2013) 
ELITEMED Sp. z o.o. jako dzierżawca nieruchomości położonej w Gostyniu przy Pl. 
K. Marcinkowskiego, zwrócił się z wnioskiem o wyrażenie zgody na podnajem części przedmiotu 
dzierżawy osobie trzeciej tj. Firmie Espeja Sp. z o.o. z siedzibą we Wrocławiu ( Nr KRS 402438). 
Firma Espeja jest podmiotem powiązanym z podmiotami leczniczymi specjalizującymi się 
w prowadzeniu poradni nefrologicznych oraz stacji dializ. Pomieszczenie mające być przedmiotem 
podnajmu znajduje się na parterze budynku. Powierzchnia użytkowa lokalu wynosi 15,20 m2. 
Wg. ELITEMED Sp. z o.o. podnajem pomieszczenia umożliwiłby zacieśnienie współpracy pomię-
dzy obiema spółkami. Wzajemna koegzystencja w obrębie budynku pozwoliłaby osiągnąć pomię-
dzy podmiotami efekt synergii. Espeja jest członkiem grupy DaVita, będącej światowym liderem w 
zakresie terapii nefrologicznych. Biorąc pod uwagę zapisy § 5 ust. 2 Umowy dzierżawy z dnia 12 
maja 2011 r., zawartej przez Powiat Gostyński z ELITEMED Sp. z o.o. – tj. „Dzierżawca nie jest 
uprawniony do oddawania przedmiotu dzierżawy w podnajem ani do bezpłatnego używania oso-
bom trzecim bez uzyskania pisemnej zgody Wydzierżawiającego” oraz złożony wniosek, Wydział 
Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami opiniuje pozytywnie wyrażenie zgody 
na podnajem. 
 
Uchwała Nr 129/1047/14 w sprawie wyrażenia zgody na podnajem została podjęta w wyniku 
głosowania- 5 głosów „za”. 
 
Ad 6 e) 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki zaciągniętej przez SP ZOZ w Gostyniu 
przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 
Zarząd postanowił udzielić poręczenia Transzy Nr 35 pożyczki zaciąganej przez SP ZOZ 
w Gostyniu na pokrycie zobowiązań z tytułu zakupów leków wobec PGF URTICA Spółka z o.o. 
z Wrocławia w kwocie 61.841,81 zł wraz z odsetkami i prowizją w wysokości 1.205,80 zł – porę-
czenie terminowe do 27.02.2014 r.  
 
Uchwała Nr 129/1048/14 w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki zaciągniętej przez 
SP ZOZ w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 
 
Ad 6 f) 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego na 2014 rok zadań z zakresu administracji 
rządowej oraz innych zadań zlecanych jednostce samorządu terytorialnego ustawami, wykonywa-
nymi przez Powiat Gostyński przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 
 
Uchwała Nr 129/1049/14 w sprawie ustalenia planu finansowego na 2014 rok zadań 
z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zlecanych jednostce samorządu teryto-
rialnego ustawami, wykonywanymi przez Powiat Gostyński została podjęta w wyniku gło-
sowania- 5 głosów „za”. 
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Ad 6 g) 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dochodów i wydatków jednostek organizacyjnych Po-
wiatu Gostyńskiego na 2014 rok przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak 
 
Uchwała Nr 129/1050/14 w sprawie ustalenia planu dochodów i wydatków jednostek organi-
zacyjnych Powiatu Gostyńskiego na 2014 rok została podjęta w wyniku głosowania- 5 gło-
sów „za”. 
 
Ad 6 h) 
Projekt uchwały w sprawie zasad rozliczeń wydatków w 2014 roku przedstawiła Skarbnik Powiatu 
Eleonora Gościniak. 
Zarząd ustalił zasady rozliczeń zwrotu wydatków w roku 2014: 
1. uzyskane przez powiatowe jednostki budżetowe zwroty wydatków dokonanych w roku budże-

towym 2014 przyjmowane są na rachunek bankowy i zmniejszają wykonanie wydatków roku 
2014, 

2. uzyskane przez powiatowe jednostki budżetowe powiatu zwroty wydatków dokonanych 
w poprzednich latach budżetowych przyjmowane są na rachunek bankowy i stanowią dochody 
powiatu roku 2014.  

 
Uchwała Nr 129/1051/14 w sprawie zasad rozliczeń wydatków w 2014 roku została podjęta 
w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 
 
Ad 7) 
Zarząd rozpatrzył zapytania złożone przez Pana Dariusza Kielisia podczas sesji Rady Miejskiej 
w Poniecu. (nr sprawy: KD-DR.0360.1.65.2013) 
Zapytania dotyczą naprawy drogi nr 4906 Poniec – Bojanowo oraz załatania dziur na drogach Łę-
ka Mała- Poniec i Poniec- Sowiny. 
 
Wyjaśnienia Wydziału Komunikacji i Dróg  
Droga Poniec – Bojanowo- odpowiedź na pismo z dnia 27 września 2013 r. nr SK.003.5.2013 
Burmistrza Ponieca dotyczące zapytania Pana Dariusza Kielisia w sprawie naprawy drogi nr 4906 
P Poniec - Bojanowo została przesłana do Burmistrza Ponieca pismem nr KD-
DR.0362.15.2013 z dnia 04.11.2013 r. po wykonaniu bieżących napraw na w/w drodze. 
Drogi Łęka Mała- Poniec i Poniec- Sowiny- remonty dróg w ramach posiadanych na rok 2013 
środków zostały zakończone. Usunięte zostały ubytki w nawierzchni drogi powiatowej nr 4906P 
Gostyń - Poniec w tym skrzyżowanie w kierunku Łęki Wielkiej i Rokosowa oraz na łuku 
drogi w miejscowości Franciszkowo. Nie dokonano natomiast remontu drogi nr 4910 P Poniec - 
Sowiny z uwagi na wyczerpanie środków. Przy ograniczonych środkach finansowych dokonywa-
ne są w pierwszej kolejności remonty cząstkowe dróg na drogach o dużym natężeniu ruchu. 
 
Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosy „za” postanowił udzielić odpowiedzi zgodnej 
z wyjaśnieniami Wydziału.  
Odpowiedź na podpis Etatowego Członka Zarządu przygotuje KD.DR 
 
Ad 8) 
 
Zarząd zapoznał się z odpowiedzią Wojewody Wielkopolskiego na wniosek Zarządu Powiatu 
w sprawie pokrycia przez Skarb Państwa zakupu od spadkobierców Dobrogosta Lossowa zespołu 
pałacowo- parkowego w Grabonogu. (nr sprawy: ABG-GN.6821.2.2013) 
 
Wojewoda pismem z dnia 11 grudnia 2013 r. informuje, że nia ma podstaw prawnych uwzględnie-
nia wniosku. Decyzja Wojewody Wielkopolskiego z dnia 28 czerwca 2012 r. oraz decyzja Ministra 
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Skarbu Państwa z 27 marca 2013 roku nie stanowią podstawy do sfinansowania przez Skarb 
Państwa kosztów nabycia na rzecz Powiatu Gostyńskiego, realizującego zadania własne, 
przedmiotowej nieruchomości. W pozostawionym do dyspozycji Wojewody Wielkopolskiego budże-
cie nie ma możliwości finansowania zadań własnych powiatu, a plan wydatków ustalony ustawą 
budżetową określa jednoznacznie cele i zadania, na które mogą być przeznaczone środki. 
Środki przyznawane w ramach dotacji mogą być wydatkowane wyłącznie na zadania z zakresu 
administracji rządowej oraz inne zadania zlecone ustawami jednostkom samorządu terytorialnego, 
a wyjście poza ramy ustawy budżetowej powodowałoby naruszenie dyscypliny finansów pu-
blicznych i konsekwencje z tym związane 
 
Ad 9) 
W punkcie „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Za-
rządu” głosu nie zabrano. 
 
Ad 10) 
Wolne głosy i wnioski 
Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że na posiedzenie Zarządu zaproszony został Dy-
rektor SP ZOZ w Gostyniu Piotr Miadziołko w związku z pismem, które wpłynęło do Starostwa 
w dniu 3 stycznia br. (nr sprawy: OS.8023.1.2014) o treści: 
„W związku z opracowaniem założeń planu finansowego na rok 2014 r. informuję, iż bez przeprowa-
dzenia procesu restrukturyzacji jednostki nie będzie możliwości osiągnięcia dobrego wyniku finanso-
wego. Założenia planu finansowego zostały przedstawione na zebraniu ze związkami zawodowymi w 
dniu 23 grudnia 2013 n, na którym rozwinęła się dyskusja odnośnie poszczególnych jego pozycji. 
Organizacje związkowe nie wyraziły zgody na utrzymanie statusu obniżki wynagrodzeń dla pracowni-
ków na rok 2014r. W związku z powyższym wystosowałem pismo do tych organizacji celem propozycji 
zmian oraz obniżenia kosztów, tak aby wynik finansowy po odjęciu kosztów amortyzacji nie wyka-
zywał wartości ujemnej. Wielkopolski Oddział Wojewódzki Narodowego Funduszu Zdrowia zapropo-
nował szpitalowi kontrakt na rok 2014 o kwotę 450 000 mniejszy niż w roku 2013, po rozmowach pod-
czas negocjacji udało się podpisać umowę w wyniku której kontrakt i tak jest niższy o 370 000 zł. Jak 
wyglądają rozmowy w WOW NFZ przedstawiciele Konwentu Starostów sami mogli się przekonać na 
spotkaniu w siedzibie Funduszu. Poza tym NFZ nie opłacił jeszcze nadwykonań nawet „R" - ze 
wskazań zdrowotnych i życiowych za rok 2011, 2012 oraz 2013. Procedurę odzyskania nadwy-
konań już uruchomiliśmy wzywając NFZ do zapłaty oraz składając wniosek do sądu o próbę ugodo-
wą. Wobec powyższego w związku z brakiem zgody Związków Zawodowych przy SP ZOZ w Go-
styniu na restrukturyzację zatrudnienia przedstawiam Zarządowi Powiatu Gostyńskiego pierwsze pro-
pozycje restrukturyzacji oraz obniżenia kosztów działalności jednostki. Niestety jednym z najwyższych 
kosztów jest utrzymywanie nadmiernej ilości pracowników na poszczególnych działach lub komórkach 
organizacyjnych, dlatego w pierwszej kolejności proponuję: 
1. Zwolnienie lub obniżenie etatów pracownikom którzy uzyskali prawo do wcześniejszej emerytury. 
2. Redukcje części etatów w niektórych komórkach organizacyjnych, np. z całości do 1/2 lub 3/4, tak 

aby nie wpływało to na bezpieczeństwo pacjentów. 
3. Wydzierżawienie sprzątania szpitala firmie zewnętrznej - rozmowy z taką firmą już się odbyły, 

według ich symulacji koszt sprzątania szpitala wraz z ich pracownikami oraz środkami czystości 
wynosiłby około 850 000 zł rocznie. Koszty zakładu obecnie wynoszą wraz z pracownikami oraz 
środkami czystości około 1 650 000 zł. Pozostał by tylko personel na bloku operacyjnym, 
ponieważ jest to strefa, która podlega osobnym procedurom. Wiadomym jest, iż efekt oszczęd-
ności nie będzie widoczny od razu, ponieważ czekają nas zwolnienia grupowe i odprawy pracow-
nikom, jednak w późniejszym okresie różnica przedstawiona powyżej będzie widoczna w całości i 
może wynosić ponad 500 000 zł rocznie. 

4. Wydzierżawienie usług laboratorium szpitalnego firmie zewnętrznej - również rozmowy z firmą, 
która oferuje takie usługi zostały już podjęte. Przedstawione zostały warunki współpracy oraz 
wstępne koszty. Firma zewnętrzna zobowiązuje się przejąć wszystkich dotychczasowych pracow-
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ników na zasadzie artykułu 23' Kodeksu Pracy. Będzie świadczyć wszystkie usługi dla szpitala 
w zakresie badań, które dotychczas były wykonywane oraz dodatkowo mikrobiologicznych, które 
były odsyłane na zewnątrz. Firma zapewni kompletne wyposażenie laboratorium w nowoczesny 
sprzęt, meble, system informatyczny współpracujący z systemem szpitalnym. Pacjenci będą mieli 
możliwość wglądu do wyników w Internecie oraz pobierania ich w samoobsługowych kioskach - 
„wynikomatach". Wstępny koszt oszczędności z przejęciem pracowników oscyluje w graniach 
od 100000 - 150000 zł rocznie. Szpital nie będzie miał problemów z utrzymaniem kosztowne-
go sprzętu, zakupem nowego, remontem pomieszczeń itp. Umowa z gwarancją stałych cen zosta-
nie podpisana na min. 3 lata.” 

 
Członek Zarządu Jerzy Ptak zapytał, ile osób zatrudnia szpital i ile osób jest zrzeszonych 
w związkach zawodowych. 
Dyrektor Piotr Miadziołko odpowiedział, że działają dwa związki zawodowe. W Związku Pielę-
gniarek i Położnych zrzeszonych jest 120- 130 pracowników, w Związku Pracowników Ochrony 
Zdrowia 120 pracowników. 90% pracowników SPZOZ związana jest z organizacjami związkowymi.  
Główna Księgowa SPZOZ Dorota Chlebowska poinformowała, że szpital zatrudnia na umowę 
o pracę 302 osoby, tj. 292 etaty. Poza tym zatrudnieni są lekarze na kontraktach w różnym wymia-
rze, tj. ok. 60 osób.  
Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę na zapis w piśmie „jednym z najwyższych kosztów 
jest utrzymywanie nadmiernej ilości pracowników”. Zapytał, dlaczego dopiero teraz otrzymują informa-
cję, że w szpitalu jest nadmierna liczba pracowników.  
Dyrektor Piotr Miadziołko wyjaśnił, że skoro NFZ daje mniejszy kontrakt, to wiadomo, że będzie 
też leczona mniejsza ilość pacjentów, a jeżeli będzie mniej pacjentów to również będzie mniejsza 
ilość usług wykonywana a co za tym idzie mniejsza ilość etatów. 
Wicestarosta Janusz Sikora zapytał, ile w tej chwili jest osób w wieku przedemerytalnym.  
Główna Księgowa SPZOZ Dorota Chlebowska odpowiedziała, że osób mających prawo do peł-
nej emerytury jest niewiele, ale w trakcie roku szereg osób nabędzie prawa do świadczenia 
przedemerytalnego. Dodała, że przejście na świadczenie przedemerytalne pracownika wiąże się 
z likwidacją etatu, co nie w przypadku każdego stanowiska pracy będzie możliwe.  
Starosta Robert Marcinkowski zapytał o liczbę osób pracujących w administracji.  
Główna Księgowa SPZOZ Dorota Chlebowska powiedziała, że pracują tam 23 osoby, w tym 
kapelan. 
Członek Zarządu Jerzy Ptak odnosząc się do informacji na temat ewentualnych oszczędności, 
które powstałyby po wyprowadzeniu usług sprzątających na zewnątrz zapytał o całkowite koszty 
sprzątania.  
Dyrektor SPZOZ Piotr Miadziołko powiedział, że koszty sprzątania łącznie ze środkami czystości 
to ok. 1,6 mln zł rocznie. 
Starosta Robert Marcinkowski zapytał o liczbę salowych.  
Główna Księgowa Dorota Chlebowska odpowiedziała, że jest 46 salowych. Podkreśliła, że sa-
lowe będą musiały zostać na bloku operacyjnym ze względu na specyfikę pracy, gdzie pracują też 
jako brudne instrumentariuszki. Ponadto salowy pozostanie w prosektorium.  
Dyrektor Piotr Miadziołko dodał, że w szpitalu pozostanie 10 salowych.  
Starosta Robert Marcinkowski zapytał, czy Dyrektor posiada wykaz osób zatrudnionych 
w administracji z podziałem na funkcje. Dodał, że docierają do niego sygnały o zbyt dużej ilości 
osób w tej części szpitala. Jego zdaniem nie powinno się oszczędzać na ludziach pracujących przy 
pacjentach, jeśli już szukać oszczędności to właśnie w administracji. Dodał, że w Starostwie Po-
wiatowym i jednostkach zlikwidowano w ubiegłym roku kilkanaście etatów.  
Dyrektor Piotr Miadziołko odpowiedział, że również przewiduje zmniejszenie etatów 
w administracji, gdzie niektóre stanowiska przejdą na ½ lub ¾ etatu. Z dniem 1 lutego odchodzi też 
druga osoba z działu BHP a usługi w tym zakresie zostaną zlecone na zewnątrz. Od kwietnia 
zwalnia się jedno stanowisko kierownicze w dziale kadr, gdyż osoba ta odchodzi z pracy za poro-
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zumieniem stron. Ponadto trzem osobom proponuje się pracę na ½ etatu. W ten sposób 
w administracji zmaleje zatrudnienie o 5,5 etatu.  
Starosta Robert Marcinkowski zapytał o pracowników obsługi. 
Dyrektor Piotr Miadziołko odpowiedział, że pracownicy techniczni również będą brani pod uwa-
gę. Dwom pracownikom zaproponowano już pracę na ¾ etatu, 1 lub 2 osoby dostaną wypowie-
dzenie stosunku pracy. 
Główna Księgowa Dorota Chlebowska dodała, że w szpitalu zatrudnionych jest 11 pracowników 
obsługi. Jest to dwóch malarzy, pięciu lub sześciu konserwatorów, elektryków, 1 telefonistka. 
Dyrektor Piotr Miadziołko uzupełnił informację, że z tej grupy zlikwidowane zostaną 3 etaty.  
Członek Zarządu Józef Czarnecki zapytał, czy związki zawodowe są świadome tego, że realiza-
cja ich postulatów może doprowadzić do redukcji zatrudnienia.  
Dyrektor Piotr Miadziołko zapewnił, że tak. Jego zdaniem związki zawodowe są przekonane, że 
Dyrektor tylko straszy redukcją. Podkreślił, że jedynym płatnikiem szpitala jest NFZ, o czym związ-
ki zawodowe wiedzą, ale uważają, że redukcji kosztów należy szukać w obniżeniu kontraktów le-
karskich. Powiedział, że wystąpił z pismem do związków zawodowych o wskazanie możliwości, na 
czym szpital mógłby poczynić oszczędności. Pismo to spotkało się z krytyką związków a odpowie-
dzi mają udzielić do 10 styczna br. Podkreślił, że przedstawione propozycje nie powstaną kosztem 
jakości opieki medycznej i pielęgniarskiej pacjentów. Najważniejszym priorytetem w działalności 
szpitala jest bezpieczeństwo pacjenta, utrzymanie minimalnej liczby opieki lekarskiej, medycznej w 
oddziałach, czyli lekarzy i pielęgniarek niezbędnych do podpisania kontraktu z NFZ. Inne rzeczy, 
które nie wpływają na bezpieczeństwo pacjentów można zlecić na zewnątrz.  
Wicestarosta Janusz Sikora zapytał, czy propozycje restrukturyzacji zostały już przedstawione 
na piśmie pracownikom szpitala, czy zostały wręczone już jakieś wypowiedzenia.  
Dyrektor Piotr Miadziołko powiedział, że takie pisma są przygotowywane i muszą one trafić jesz-
cze do zaopiniowania przez związki zawodowe.  
Główna Księgowa Dorota Chlebowska dodała, że każdy pracowników musi otrzymać indywidu-
alną przyczynę wypowiedzenia. Jest to konieczne, aby pracownicy nie oddawali spraw do sądu.  
Starosta Robert Marcinkowski zapytał o sześć osób zatrudnionych na stanowiskach malarzy 
i elektryków, czy liczba ta nie jest zbyt duża na jeden budynek szpitala. Dodał, że w Starostwie 
zatrudnionych jest 5 pracowników obsługi, którzy wykonują różne prace w kilkunastu jednostkach 
organizacyjnych powiatu.  
Dyrektor Piotr Miadziołko powiedział, że tam też będzie redukcja etatów przynajmniej o dwie 
osoby a wśród malarzy przynajmniej o pół etatu.  
Starosta Robert Marcinkowski złożył wniosek, aby Dyrektor szpitala przedstawił informację doty-
czącą struktury zatrudnienia w części administracyjno- obsługowej, jakie są funkcje, jakie są sta-
nowiska pracy. Dodał, że w jego przekonaniu szpital powinien szukać oszczędności szczególnie w 
administracji.  
Dyrektor Piotr Miadziołko powiedział, że nawet gdyby zwolnić całą administrację to pieniędzy 
i tak będzie brakować. 
Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że jego wątpliwości budzi dość optymistyczna symu-
lacja wydzierżawienia sprzątania firmie zewnętrznej i pewna niekonsekwencja w podejściu do te-
matu. W przypadku laboratorium mówimy o tym, że będzie przejęcie części zakładu pracy, a więc 
zastosowanie znajdzie art. 23’ Kodeksu Pracy a w przypadku sprzątania już o tym nie mówimy. 
Zapytał, co stoi na przeszkodzie, aby ewentualne zmiany zaplanować też z takim elementem spo-
łecznym i przekazać część zakładu pracy gwarantując zatrudnienie pracownikom.  
Dyrektor Piotr Miadziołko powiedział, że elementu społecznego nie rozumieją firmy, które chcą 
zarobić na pewnych usługach.  
Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że nie powinniśmy doprowadzać do tego, że 
oszczędności rozpoczną się od najbiedniejszych.  
Dyrektor Piotr Miadziołko odpowiedział, że jeżeli chodzi o taką skalę oszczędności, to przejecie 
pracowników na zasadzie art. 23’ KP nie da żadnych oszczędności- przeciwnie, może być droż-
sze, bo szpital dodatkowo tak będzie musiał zatrudniać ok. 10 osób obsługi. Dodał, że oszczędno-
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ści będą i tak widoczne dopiero w 2015 roku, bo w 2014 szpital będzie musiał jeszcze wypłacić 
odprawy zwalnianym pracownikom.  
Starosta Robert Marcinkowski podając przykład Starostwa zasugerował analizę pracy sprząta-
czek pod katem ilości sprzątanych powierzchni, aby znaleźć optymalne rozwiązania.  
Dyrektor Piotr Miadziołko powiedział, że w takim przypadku szpital i tak będzie musiał zwolnić 
ok. 15 osób.  
Starosta Robert Marcinkowski zapytał, czy nie byłoby korzystniejsze przyjęcie założenia, że 
części osób można by obniżyć etaty na 3/4 lub wziąć pod uwagę osoby, które mogłyby przejść na 
emeryturę.  
Dyrektor Piotr Miadziołko powiedział, że firma przedstawiając wstępną kalkulację opierała się na 
pewnych danych dotyczących m.in. powierzchni czy ilości okien. Firma ta zajmuje się sprzątaniem 
w innych szpitalach, np. w Chodzieży czy Rawiczu. W Rawiczu nastąpiło przejęcie sprzątania bez 
przejęcia pracowników, z tym że część z nich znalazła zatrudnienie w tej firmie sprzątającej.  
Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że usługa ta jest opodatkowana podatkiem VAT, 
gdzie podatek ten, a zarazem koszt usługi, wzrośnie przy wyprowadzeniu usług na zewnątrz do 
23%.  
Główna Księgowa Dorota Chlebowska poinformowała, że jeżeli salowe zatrudnione w tej firmie 
będą wykonywały również część swoich czynności przy pacjencie typu karmienie czy zmiana po-
ścieli to od części tej usługi nie będzie VAT-u. Kwestią wyceny zostanie, jaka część tej usługi doty-
czy pomocy przy sprawach medycznych a jaka typowo sprzątania.  
Starosta Robert Marcinkowski zapytał, czy szpital będzie miał możliwość odzyskania tego VAT-
u.  
Główna Księgowa Dorota Chlebowska odpowiedziała, że nie.  
Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że przy wyprowadzeniu usługi zwolnionych zosta-
nie 30 osób z których tylko część dostanie pracę w nowej firmie. Zapytał, czy są jakieś procedury 
medyczne na których szpital może więcej zarobić.  
Z-ca Dyrektora SP ZOZ Majid Al-Sleti powiedział, że wspólnie z Dyrektorem zastanawiali się nad 
przyjęciem ortopedy i takiego lekarza będą poszukiwać. Stwierdził, że rozwój szpitala hamuje NFZ 
nie chcąc przekazywać środków.  
Starosta Robert Marcinkowski zapytał o ewentualne negocjacje z lekarzami nowych kontraktów.  
Z-ca Dyrektora SP ZOZ Majid Al-Sleti powiedział, że ze strony lekarzy jest opór przed obniże-
niem kontraktu. Zwrócił uwagę, że na oddziale wewnętrznym na 42 łóżka zatrudnionych jest 3 le-
karzy a na oddziale chirurgicznym na 40 łóżek jest tylko 2,5 etatu. Podkreślił, że do takiej pracy nie 
chce przyjść żaden lekarz zatrudniony w klinice.  
Starosta Robert Marcinkowski zapytał o rozwiązanie tej sytuacji, gdzie za chwilę mogą przyjść 
związki zawodowe i pracownicy szpitala z pytaniem, dlaczego każe się tym najmniej zarabiającym 
obniżać wynagrodzenie, a nie obniży się kontraktów lekarzom.  
Z-ca Dyrektora SP ZOZ Majid Al-Sleti powiedział, że jest za obniżeniem kontraktów, które 
w ubiegłym roku i tak zmalały o ok. 10-15 %. Podkreślił, że problem polega na braku lekarzy, któ-
rzy chcieliby przyjść tu do pracy. Lekarze wolą w dużym ośrodku pracując w klinice zarabiać mniej 
niż przyjść do małego szpitala. W klinice lekarz zajmuje się wąską specjalizacją, w Gostyniu od-
dział wewnętrzny przyjmuje osoby z udarami, które powinny być leczone na oddziale neurologicz-
nym.  
Starosta Robert Marcinkowski zapytał, czy mimo wszystko będzie negocjował kontrakty. 
Z-ca Dyrektora SP ZOZ Majid Al-Sleti powiedział, że kontrakty kończą się w marcu i będzie ne-
gocjował z lekarzami ich obniżenie.  
Dyrektor Piotr Miadziołko powiedział, że udało się im obniżyć kontrakty na kwotę roczną ok. 
350.000 zł w porównaniu z rokiem 2012. Nawet gdyby udało się uzbierać jeszcze 100.000 z to i tak 
jest to kropla w morzu potrzeb. Lekarzy nie może zwolnić, bo ich utrata skutkowałaby utratą kon-
traktu z NFZ. Podkreślił, że nie uderza w tych najbiedniejszych, ale w grupę zawodową od której 
istnienia nie zależy kontrakt z NFZ, która nie jest bezpośrednio związana z działalnością medyczną 
a której usługi można zlecić firmie zewnętrznej dużo taniej. Nie można też oczekiwać, że lekarz 
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zarabiający w Poznaniu 5.000 zł za tą samą kwotę będzie codziennie przyjeżdżał do gostyńskiego 
szpitala.  
Z-ca Dyrektora SP ZOZ Majid Al-Sleti powiedział, że 2-3 lata temu na oddziale wewnętrznym 
było 8 lekarzy a w tej chwili jest ich 3. Nie podpisanie kontraktu grozi zamknięciem oddziału. Leka-
rze mają świadomość, że nie przychodząc do pracy nie ma ich kto zastąpić.  
Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że spotkał się z zarzutem o ograniczaniu w szpitalu 
zatrudniania personelu białego podczas gdy w tym czasie administracja puchnie. Zapytał, czy tak 
jest rzeczywiście.  
Dyrektor Piotr Miadziołko zaprzeczył mówiąc, że w tej chwili zwolnione zostaną jeszcze 3 osoby.  
Starosta Robert Marcinkowski zapytał o wydzierżawienie laboratorium, czy one również zostaną 
objęte VAT-em. 
Dyrektor Piotr Miadziołko odpowiedział, że jako usługi medyczne nie są objęte podatkiem VAT. 
Dodał, że oczekuje na odpowiedź związków zawodowych na pismo dotyczące wskazania źródła 
oszczędności. Powiedział, że związki mogą wskazać kontrakty z lekarzami. Wcześniej związki 
sugerowały, aby zamknąć oddziały nierentowne, co jest nierealne.  
Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że mimo wszystko pracownicy wrócili na swoje 
stare stawki zatrudnienia i np. pielęgniarki zarabiają obecnie więcej niż w roku 2013.  
Dyrektor Piotr Miadziołko potwierdził mówiąc, że zwolnienia będą tu polegać raczej na przejściu 
na emeryturę osób do tego uprawnionych.  
Główna Księgowa Dorota Chlebowska dodała, że zrezygnowano z części umów zlecenia 
w części personelu medycznego.  
Starosta Robert Marcinkowski złożył dwa wnioski. Pierwszy dotyczący administracji- jak wygląda 
struktura osób zatrudnionych administracji, czy potrzebna jest taka liczba osób zatrudnionych w 
obsłudze. Drugi to wątpliwość, czy wyprowadzenie usługi sprzątania na zewnątrz przy wysokiej 
stawce VAT-u przyniesie realne oszczędności.  
Wicestarosta Janusz Sikora zapytał, ile średnio zarabia salowa. 
Główna Księgowa Dorota Chlebowska odpowiedziała, że 2.500 zł brutto z kosztami zakładu. 
 
Ad 11)  
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta zamknął 129 posiedzenie Zarządu Powiatu. 
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